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§ 7   

Modulbostäder på Östermalm 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Therese Carlborg m.fl. (M), Mimmi Deljerud Engholm (L), 

Malin Björk (C) och Steven Crosson (KD) tar i en skrivelse från 

den 16 juni 2016 upp att förslaget om modulbostäder på Gärdet 

väcker frågor kring bevarandet av nationalstadsparken. 

Förvaltningen har inte deltagit i någon inventering av lämpliga 

lokaler och platser för nyanlända. Förvaltningen hade heller inte 

fått någon information från staden om att förfrågan ställts till 

Kungliga Djurgårdsförvaltningen om att få bygga tillfälliga 

modulhus för nyanlända på Gärdet innan uppgifterna fanns i 

media. Kungliga nationalstadsparken är huvudstadens gröna oas 

och ett populärt område för stadsdelens invånare och turister, 

och det är förvaltningens hållning att området så också ska 

förbli. Förvaltningens principiella hållning kring modulbostäder 

i nationalstadsparken är att om Kungliga Djurgårdsförvaltningen 

föreslår mark som bedöms kunna vara lämpliga för tillfälliga 

modulbostäder, bör förvaltningen och staden överväga att 

använda marken. Kravet är dock att förvaltningen tidigt 

involveras i processen för att invånarnas behov av information 

ska tillgodoses.   

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 juli 2016. 

Dnr 2016-366-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


